
Z Á P I S 
z jednání výboru Sdružení rodičů Rožďalovice, které se konalo dne 7. 11. 2019 od 16.30 hod 

v budově ZŠ Rožďalovice. 

 

Předseda SRR  pan Buryan Petr přivítal přítomné členy a milé hosty. Přečetl navržený program, 

nikdo z přítomných členů, ani hostů neměl připomínek. Výbor se řídil takto navrženým 

programem.  

 

Program: 

1/ Zajištění soutěže SRR 

2/ Žádost o dotaci 

3/ Rozpočet na další období 

4/ Placení členských příspěvků 

 

1/ Úterý 3. 12. 2019 proběhne soutěž SR, téma je vánoční hvězda, plakáty již jsou a jak školka, 

tak i škola již na výrobcích pravděpodobně pracují. Pomoc se zajištěním akce z přítomných 

členů výboru SRR přislíbila paní Rychtaříková, Bachová, Beyerová a pan Buryan, ceny by měla 

zajistit dle telefonické domluvy paní Vacková, požádáme paní Kurkovou, která dnes není 

přítomna o vyrobení hlasovacích lístků. Hodina a časový harmonogram bude ještě upřesněn. 

 

2/ Dotace  

Krajský úřad Středočeského kraje vypisuje každoročně dotační tituly, kde jsme byli v minulosti 

již úspěšní. Výbor SRR rozhodl, že se pokusíme o tyto dotace a to v celkové hodnotě cca 40 – 

50 tisíc Kč a to na prevenci a sportovní akce. Spoluúčast by měla činit 20 %. 

 

3/ Rozpočet 

Dotace by měla v případě úspěšné žádosti být čerpána převážně v dalším školním roce. 

Přítomný starosta města Roždalovice pan Kapal, nabízí našemu spolku možnost čerpání 

finančních prostředků z rozpočtu města Roždalovice, kterými by se pokryl celý rozpočet SRR. 

V tomto případě bychom nevybírali členské příspěvky od samotných rodičů. Tato nabídka již 

byla v minulosti, ale nebyla využita. Proběhla krátká diskuse na toto téma. Pro letošní rok již 

bylo vybírání členských příspěvků zahájeno a pokud by nabídka platila rozhodne další VH SRR 

září 2020. 

 

4/ Členské příspěvky 

Výběr členských příspěvků ve výši 200 Kč na žáka již probíhá. Drobné problémy jsou v 7. a 9. 

třídě, jinak by mělo být vše v pořádku. 

 

Diskuse 

- Přítomný starosta města Roždalovice pan Kapal informoval o schůzce zastupitelů a 

vedení školy, schůzka byla velmi přínosná a na opravu prostor školy by měly být 

uvolněny vysoké finanční prostředky, a to až do výše 2 800 000 Kč, a to převážně na 

elektroinstalaci a opravu podlah. Rekonstrukce výtvarné třídy již proběhla. 

- Dále bylo zakoupeno z prostředků města mnoho nových pomůcek pro výuku 

matematiky, a to Hejného metody, českého a Anglického jazyka. 

- Diskuse na téma lyžařský výcvik měl by být příspěvek na permanentky 

 

Jednání skončeno. Zapsal  Buryan Petr 
 


